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Valtuustokysymys palkkojen maksun sujuvuudesta 

 

Hyvinvointialue vastaa sosiaali- ja terveyspalveluista ja pelastustoimen palveluista 1.1.2023 

alkaen. Osa Espoon kaupungin työntekijöistä siirtyy hyvinvointialueen palvelukseen. Heidän, kuten 

myös Espoon kaupungin työntekijöiksi jäävien työntekijöiden, palkkojen maksun on sujuttava 

virheettömästi. Palkanmaksujärjestelmämuutoksissa on ollut hankaluuksia Espoossa. Nyt 

palkkojen maksuun liittyy huolta muun muassa mahdollisten tiedonsiirto-ongelmien ja 

palkkahallinnon työntekijöiden suuren työmäärän vuoksi.  

Edellä olevan perusteella me allekirjoittaneet kysymme: 1. Miten Länsi-Uudenmaan hyvinvointialue 

yhdessä Espoon kanssa on varmistanut hyvinvointialueen työntekijöiksi siirtyvien työntekijöiden 

palkanmaksun toteutumisen virheettömästi 1.1.2023 alkaen? 2. Millaisia toimenpiteitä Espoossa 

tulisi vielä tehdä, jotta hyvinvointialue suoriutuisi jatkossa palkkojen maksuun liittyvistä 

velvoitteistaan? 3. Miten Espoon kaupunki on varautunut toimimaan, jos palkanmaksussa ilmenee 

ongelmia ja työntekijät eivät saa palkkojansa tai niissä on virheitä? 4. Onko Espoo huolehtinut 

riittävästä palkkahallinnon työntekijämäärästä palkkojen maksun sujuvuuden varmistamiseksi? 5. 

Millainen tarve on tehdä muutoksia Sarastian palkkajärjestelmään palkkojen maksamiseksi 

sujuvasti ja virheettömästi? 6. Miten Sarastia on kehittämässä palkanlaskentaohjelmaansa 

lähitulevaisuudessa? 
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